
 
 
 
 

 

 
 

Zápisnica č.5/2020 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 21.10.2020 

Prítomní:  

Starosta obce V. Guoth, 

Poslanci: A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Zapisovateľka: M. Krakovská 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Ivachnová  

4. Rôzne                                                                 

5. Diskusia 

6. Návrh uznesení 

7. Ukončenie 

                
K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných, oboznámil, že zastupiteľstvo bolo zvolané na základe 
podnetu troch poslancov s navrhnutým programom zasadnutia.  

Prebehlo hlasovanie za program 

Za 4 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský,  

Nik sa nezdržal, 1bol proti-  Mgr. T. Kubačka 

Mgr. T. Kubačka – informoval sa, na základe akého zákona alebo opatrenia bolo toto zasadnutie obecného 
zastupiteľstva vyhlásené za neverejné. 

Starosta- na základe epidemiologickej situácie a zákaze zhromažďovania nad 6 ľudí, som sa informoval aj 
na úrade verejného zdravotníctva, kde mi bolo povedané, že sa má uskutočniť bez verejnosti. Nemám  
písomné vyjadrenie vzhľadom na vyťaženosť pracovníkov. Je mi ľúto, že v takejto situácii vyzývaš napriek 
zákazu, občanov, aby prišli na zasadnutie.  

Na toto reagoval poslanec Mgr. T. Kubačka, že podľa opatrenia úradu verejného zdravotníctva tento zákaz 
sa nevzťahuje na zasadnutia, schôdze orgánov verejnej moci a ich poradných orgánov, na zasadnutia (schôdze) a iné 

podujatia, ktoré sa uskutočňujú na základe zákona. Upozornil starostu, že koná protizákonne a podá podnet na 
prokuratúru. 

Starosta – áno sú povolené zasadnutia ako si vravel, ale bez verejnosti. Nechceme predsa, aby sa táto 
choroba šírila.  

 

K bodu 2/ 

Určenie zapisovateľa – M. Krakovská 



 
 
 
 

 

 
 

Prebehlo hlasovanie 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti,  

Určenie overovateľov zápisnice – Ing. M. Krakovský, P. Huntošová 

Prebehlo hlasovanie 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 

 

K bodu 3/  

Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra 

Starosta – voľba kontrolóra obce Ivachnová bola vyhlásená v marci, prihlásila sa jedna pani, ktorá bola 
momentálne práce neschopná, a poslancami obecného zastupiteľstva aj zvolená. Zvolená kontrolórka 
informovala, že je v najbližších dňoch má ísť na kontrolu k lekárovi a mal by jej ukončiť práceneschopnosť 
a do práce nastúpiť. Keďže sa tak nestalo  a práceneschopnosť sa predlžovala oslovili sme ju, aby prišla 
podpísať pracovnú zmluvu s nástupom k 1.8.2020, ktorú aj podpísala vo vedomí, že bude schopná v tento 
dátum do práce nastúpiť. Ani v tento deň nebola stále práceschopná. Oslovil som ju, ak nemôže túto prácu 
vykonávať na základe pretrvávajúcej práceneschopnosti, aby sa vzdala funkcie. Urobila tak, písomne na 
obecný úrad bolo doručené vzdanie sa  funkcie hlavného kontrolóra obce Ivachnová vzhľadom na 
pretrvávajúcu práceneschopnosť. 

Na základe týchto skutočností bola vyhlásená nová voľba hlavného kontrolóra obce Ivachnová, ktorú 
odsúhlasilo obecné zastupiteľstvo obce Ivachnová. Následne prišiel pán poslanec Mgr. T. Kubačka na 
obecný úrad a informoval, že vyhlásená voľba hlavného kontrolóra nie je v súlade zo zákonom a treba 
vyhlásiť novú voľbu. Uznesenia, kde bola schválená voľba hlavného kontrolóra a jeho úväzok som 
nepodpísal, teda výkon týchto uznesení bol pozastavený.  Na základe podnetu troch poslancov bolo 
zvolané toto zastupiteľstvo, ktoré hlavným bodom je vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 
Ivachnová. 

Materiály ako návrh uznesenia a vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra bolo poslancom poslané. 
Pracovníčka obce M. Krakovská čítala návrh uznesenia a postupne  sa dopĺňali informácie, na ktorých sa 
poslanci zhodli a to 

- deň konania voľby: 3.12.2020 o 17 hodine na zasadnutí OZ,  

- pracovný úväzok: 25 hodín mesačne,  

-zriadenie dočasnej komisie na preverenie splnenia podmienok kandidátov v zložení: všetci poslanci OZ   
Ivachnová,  

-spôsob voľby hlavného kontrolóra: verejná voľba, 

- vystúpenie kandidátov: 10 minút, 

- zverejnenie vyhlásenia voľby hlavného kontrolóra: internetová stránka obce, úrad práce, úradná tabuľa, 
miestna tlač a na www.profesia.sk, ak by to bolo bezplatné 

- dátum odovzdania prihlášok: do 19.11.2020 

- dátum zasadnutia dočasnej komisie na preverenie splnenia podmienok kandidátov: 1.12.2020 

http://www.profesia.sk/


 
 
 
 

 

 
 

- dátum odovzdania zoznamu kandidátov, ktorí splnili podmienky, pracovníčkam obecného úradu, aby 
zabezpečili pozvanie kandidátov na rokovanie Obecného zastupiteľstva, na ktorom sa uskutoční voľba 
hlavného kontrolóra: 2.12.2020 

- doplnenie nástupu do pracovného pomeru na deň: 14.12.2020 

Prebehlo hlasovanie. / Uznesenie č. 23/2020 zo dňa 21.10.2020/ 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 

 

K bodu 4/  

Rôzne 

P. Huntošová – informovala sa o zverejnení zvukového záznamu zo zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Pracovníčka obce informovala, že nahrávka bude do 48 hodín zverejnená na internetovej stránke obce aj z dôvodu, 

že zastupiteľstvo je neverejné a zo zákona to vyplýva. 

Mgr. T. Kubačka – sa informoval na rokovací poriadok, ktorý by mal byť zverejnený na obecnej stránke, aby si ho 

obyvatelia mohli prečítať. Navrhoval vypracovať nový rokovací poriadok, aby bol prispôsobený dnešnej situácii – 

dobe. Ďalej sa informoval, či bola zaslaná výpoveď z nájmu pre pána J. Jágra, či bol oslovený investor JAROTTATRANS 

ohľadom prezentácie výstavby bytových domov, a pani Grimm na nápravu cesty smerom na cintorín. 

Pracovníčka obce informovala o zaslaní výpovede a aj vrátení doručenky.  

Starosta oslovil investora JAROTTATRANS, ktorý sa vyjadril, že firma, ktorá zastrešuje tento projekt momentálne 

nemôže a nevie kedy to bude možné.  Pani Grimm ešte nebola oslovená s opravou cesty na cintorín, vzhľadom na 

preverenie skutočností, ktoré ukazujú, že je povinná túto cestu opraviť v rozsahu poškodenia aké vykonala a dať do 

pôvodného stavu. Teda ak tam asfalt nebol, tak od nej nemôžeme žiadať asfaltovanie. Ak budete súhlasiť navrhujem 

cestu opraviť vo vlastnej réžii. Oprava cesty,  by sa vykonala vyčistením, nanesením asfaltovej drte a valcovaním, 

vzhľadom na to, že tam bude prebiehať výstavba, by sa tam nedával ešte asfalt.  

Po diskusii poslancov sa dohodli na oprave tejto cesty podľa návrhu pána starostu, od domu pána Majera až po úsek, 

ktorý pani Grimm asfaltovala. 

Prebehlo hlasovanie / uznesenie č.24 /2020 zo dňa 21.10.2020/ 

 Prebehlo hlasovanie 

 Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing.  M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti, 

 

K bodu 5/ 

Diskusia 

Mgr. T. Kubačka – sa informoval, kto má v správe jarok, bolo by dobré ho vyčistiť. 

Ing. M. Krakovský – tiež podotkol čistenie jarku a nie len v dedine aj aj za diaľnicou, kde by tiež vyzval 
pozemkové spoločenstvo, aby udržiavalo poriadok na skládkach, aby sa zabránilo nánosov dreva. 



 
 
 
 

 

 
 

Starosta- jarok má v správe Povodie Váhu, ktoré požiadal o vyčistenie, a o stretnutie, kde by riešili situáciu 
ako by bolo možné, čo najviac vody zadržať ešte pred diaľnicou. 

E. Kohár – informoval sa o celoplošnom testovaní. Starosta mu povedal, že nemáme ešte žiadne pokyny. 

Ing. M. Krakovský – sa informoval o virtuálnom cintoríne, informoval, že nesvietia svetlá na moste, 

pripomenul vyčistenie rigola od pán Lenču smerom ku kostolu, čo sa týka školskej jedálne, on kontroly 

z hygieny neposiela, on sa vyjadroval len k informáciám, ktoré mal. Ďalej informoval o postupe OŠK 

Ivachnová stolný tenis do vyššej súťaže (7. liga), poďakoval obci, že im umožní trénovanie a hráčom za 

dobré výkony a reprezentovanie obce. 

Starosta – virtuálny cintorín neplatíme, nevyužíva sa, svetlá dáme vymeniť a rigol bude v najbližšej dobe 

vyčistený. Ďalej informoval o návrhu opílení stromov pri materskej škole v období keď bude prerušená 

distribúcia elektriny od pána Olšavského. Opílenie bude vykonané, bolo zariadené ešte pred tým, len sme 

museli počkať, kým bude mať firma čas. Tiež informoval o jednaní so zástupcami NDS a OHL o zvýšení 

frekvencie dopravy po ceste č. 18, a tým ich požiadať o vybudovanie chodníka popri tejto ceste. Aby oni 

mohli niečo také realizovať, musí obec vysporiadať pozemky pod stavbu. 

 

K bodu 6/ 

Návrh uznesení 

Predniesla pracovníčka obecného úradu M. Krakovská. 

K bodu 7/ 

Ukončenie 

Starosta ukončil zasadnutie, poďakoval prítomným za účasť. 

Čas ukončenia 19:23. 

Zapísala: Monika Krakovská                                                                      

 

                                                                                                                          Vladimír Guoth 

                                                                                                                          Starosta obce  

Overovatelia: P. Huntošová 

                         Ing. M. Krakovský 


